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Zápis č. 09 (118) z řádného zasedání Akademického senátu 

FIT VUT v Brně konaného dne 23. 5. 2017 

Zasedání se konalo v 13:00 hodin v zasedací místnosti C209.  

Přítomni:  Sekanina, Kočí, Vojnar, Černocký, Lampa, Fučík, Kolář, Meduna, Jandová (od 

bodu 3), Beneš, Císařová, Kubíček, Kříž (13) 

Omluveni:  - - -  

Hosté:   Zemčík, Hajduk 

Program: 

1. Schválení programu jednání. 

2. Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

3. Projednání a případné schválení návrhu na rozdělení finančních prostředků na FIT 

VUT v Brně v roce 2017 (předkládá děkan prof. Zemčík). 

4. Informace z Akademického senátu VUT v Brně a Rady VŠ. 

5. Různé. 

Průběh zasedání: 

Zasedání vedl předseda AS FIT prof. Lukáš Sekanina. Na úvod přivítal všechny přítomné členy 

a hosty senátu.  

Ad 1) Schválení programu jednání.  

Prof. Sekanina stručně informoval členy AS o programu a nechal o něm hlasovat.   

Hlasování 1 

Hlasovalo 12 členů AS FIT, z toho 12 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 1 

AS FIT projednal a schválil návrh programu jednání AS FIT 23. 5. 2017 bez připomínek.  

Ad 2) Připomínky k zápisu z minulého zasedání. 

K zápisu č. 8 (117) ze zasedání AS FIT konaného dne 9. 5. 2017 nebyly žádné připomínky.  
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Ad 3) Projednání a případné schválení návrhu na rozdělení finančních prostředků na 

FIT VUT v Brně v roce 2017 (předložil pan děkan prof. Zemčík). 

Prof. Sekanina předal slovo panu tajemníkovi Ing. Hajdukovi, který členům senátu prezentoval 

předložený návrh na projednání a případné schválení návrhu na rozdělení finančních prostředků 

na FIT VUT v Brně v roce 2017. Návrh předložil pan děkan prof. Zemčík a zpracoval pan 

tajemník Ing. Hajduk společně s vedoucí ekonomického oddělení Ing. Oravcovou. 

Předložený dokument je zveřejněn v dokumentech k jednání AS FIT.  

Ing. Hajduk podal k předloženému návrhu podrobný komentář a zodpověděl vznesené dotazy. 

Dále prof. Sekanina předal slovo předsedovi Ekonomické komise AS FIT Ing. Lampovi. EK 

návrh minulý týden projednávala a nemá k němu zásadní připomínky a po zapracování 

drobných úprav doporučuje návrh ke schválení. 

Prof. Sekanina otevřel k tomuto bodu diskuzi. Většina dotazů již byla zodpovězena na jednání 

EK. 

Prof. Sekanina nechal o návrhu hlasovat.  

Hlasování 2 

Hlasovalo 13 členů AS FIT, z toho 13 hlasů pro, 0 hlasů proti a 0 hlasů se zdrželo.  

Usnesení 2 

AS FIT projednal a schválil návrh na rozdělení finančních prostředků na FIT VUT v Brně 

v roce 2017 v předložené podobě.  

Předložený dokument je uveden v příloze č. 01 tohoto zápisu, v papírové formě je uložen 

v agendě Akademického senátu FIT VUT v Brně. 

Prof. Sekanina poděkoval panu děkanovi, panu tajemníkovi a jeho spolupracovníkům za 

přípravu návrhu a podané informace. 

Ad 4) Informace z jednání Akademického senátu VUT v Brně a Rady VŠ  

Prof. Sekanina a dr. Kočí sdělili členům senátu aktuální informace z posledního jednání AS 

VUT v Brně a z jednání legislativní komise AS VUT.  

Bližší informace z jednání AS VUT jsou k dispozici na webových stránkách senátu zde: 

https://www.vutbr.cz/o-univerzite/organizacni-struktura/organy/akademicky-senat.   

Prof. Sekanina předal e-mailem paní Cardové (Kancelář AS VUT v Brně) jména našich 

zástupců; do volební komise pro volby do Akademického senátu VUT v Brně dr. Radka Kočího 

a jako zástupce do volební komise pro volbu kandidáta na jmenování rektorem doc. Otto 

https://www.vutbr.cz/o-univerzite/organizacni-struktura/organy/akademicky-senat


Zápis ze zasedání Akademického senátu FIT VUT v Brně  

Strana 3 (celkem 3) 

Fučíka. Prof. Sekanina požádal studenty o promyšlení jmenování z řad studentské komory 

senátu do fakultní volební komise.  

Dr. Kočí podal informace z posledního jednání RVŠ. Bližší informace z jednání RVŠ jsou 

dostupné na webových stránkách rady zde: http://www.radavs.cz/.  

Ad 5) Různé  

Pan děkan prof. Zemčík předložil členům senátu návrh, který inicioval zejména 

doc. Černocký, kterému tímto děkuje. Jedná se o návrh na navýšení rozpočtu fakulty pro 

případný nábor věhlasného odborníka do našich řad, resp. najmutí špičkového vědce a učitele 

(dále jen „pracovník“), který na fakultě případně „rozjede“ obor, který je „in“ a ještě ho 

tu nemáme, nebo ho máme, ale fakulta v něm není na špici. Tento návrh reaguje na rychlý 

rozvoj IT, kde se ukazuje, že řadě „horkých témat“ se na fakultě nevěnujeme nebo v nich 

nedosahujeme špičkové úrovně, ale i na nadcházející přípravu akreditace studijních programů 

Bc. a Mgr. studia 

Prof. Sekanina otevřel k tomuto tématu diskuzi, v rámci které proběhla rozsáhlá debata na 

toto téma, formu, způsob, definování pravidel apod. Tento bod bychom mohli prodiskutovat na 

příštím jednání senátu.  

Termín řádného zasedání AS FIT bude upřesněn, předpokládáme druhou polovinu 

června 2017.   

Program a pozvánka na příští zasedání AS FIT bude členům senátu včas rozeslána cestou 

konference fitsenat@fit.vutbr.cz.  

Podklady pro jednání v AS FIT budou zveřejněny v zákonem stanovené lhůtě na stránkách AS 

FIT https://www.fit.vutbr.cz/info/AS/. 

Prof. Sekanina poděkoval všem za účast.  

 

Verifikovali:  prof. Lukáš Sekanina, předseda AS FIT v.r. 

Bc. Martin Kubíček, předseda Studentské komory AS FIT v.r.  

Zapsala:  Eva Durániková, DiS. 
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